
Protokoll - Styrelsesammanträde  
med Tomelilla Golfklubb  
måndagen den 9 september 2024, kl 18.00-20.00  
i Klubblokalen  
  
  
 

 
Närvarande:  Kenth Bergström, ordförande 

Siv Jensen 
Lisa Jönsson  
Ullamaija Johannesson  

  Rasmus Norlander  
Therese Dykh  
Thomas Lindberg  
Herman Andersson, adjungerad från ungdomskommittén 

  Kristian Hägglund, representant för bolaget 
Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet  

 
 

Ej närvarande:  Albin Henriksson  
Henrik Jönsson 

   
 
 
 
 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
 
Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.  
 
 
§ 2  Godkännande av dagordningen 
 
Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning.  
 
 
§  3 Sekreterare 
 
Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll.  
 
 
§ 4  Val av personer att justera dagens protokoll  
 
Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Siv Jensen att justera dagens protokoll.  
 
 



 
 
§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 
 
Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.  
 
 
§ 6  Ekonomi och bidrag  
 
Kassören informerar: 

 Inköp av kläder till juniorerna. 
 Betalat medlemsavgift till förbundet för 55 juniorer och 555 seniorer. 

Ytterligare betalning sker senare i höst. 
 Betalat vinster för seniorgolfen till Gunnarshög. 
 Svårt att se årets utfall nu, men just nu ligger vi i fas med budgeten. 

 
Ulla-Stina informerar om att vi erhållit LOK-stöd från förbundet med 1 324 kronor 
för juniorverksamheten och från kommunen med 2 454 kronor för junior- och 
pensionärsverksamheten. Totalt 3 778 kronor. Bidragen gäller för första halvåret 
2024. 
 
§ 7  Bolaget informerar  
 
Kristian informerar från bolaget: 

 Medlemsundersökning genomförd under hösten – första delen rapporterad: 
o Huruvida medlemmarna gillar hemmabanan – Tomelilla nr 56 av 364 

klubbar – bra resultat. 
o Greenerna lite sämre i år – vi hade mycket snömögel i början av året. 
o Fairways – Tomelilla nr 9 av 99 klubbar – mycket bra resultat. 
o Vi har en av Sveriges bästa korthålsbanor – nr 5 av 150 banor – mycket 

bra resultat. 
 Medlemsantalet – lite trögt just nu. 855 medlemmar just nu att jämföras med 

förra året 848 medlemmar vid den här tiden. Dock har vi fått 30 nya 
medlemmar denna vecka när vi gått ut med fritt spel i år om man tecknar 
medlemskap för år 2025. 

 Nästa styrelsemöte i bolaget kommer diskutera eventuella investeringar inför 
nästa år. Ett önskemål är ytterligare en trackman i hallen.  

 GreenFee har ökat lite i år och då var föregående år också bra. 
 Diskussioner med Länsstyrelsen ang rensning av dammar. Förhoppningsvis 

kommer dammarna på hål 4 att rensas. 
 

Under denna punkt diskuterades också följande: 
 Önskemål om sandpåsar för ifyllnad av skador på fairway med krav att man 

använder dessa. 
 Önskemål om mer öppet i restaurangen vid tävlingar mm. 
 Hemsidan har tidigare inte varit uppdaterad, men nu är den det. Önskemål 

om kontinuerlig uppdatering. 
 Mycket strul med att vissa inte kör in golfbilarna när man använt dessa. 



 Tävlingen IngelstaKalkon blir troligen genomförd. 
 Offert på klubbkläder/tröja till styrelsen – önskemål om att få denna snarast. 
 Diskussion om risken för husbilarna vid hål 12. Ingen händelse rapporterad i 

år. 
 

 
§ 8  Rapporter från kommittéerna och andra rapporter  
 

 Seniorkommittén:  Inplanerad regelvandring ställdes in.  
Tyvärr meddelades inte detta till alla.  
Fem personer var där. 

 Damkommittén:   Två lag har kvalificerat sig till final i seriespelet. 
Genomfört tvådagarsresa till Lydinge – 24 
deltagare. 
Tösamatchen mellan Österlen GK och Tomelilla 
GK – Tomelilla vann. 

 Herrkommittén:   Verksamheten löper på. 
 Juniorkommittén:  Bra närvaro på juniorträningen. 

I juniortävlingen blev Tomelilla 6:a av 12 lag i 
finalen. Totalt deltog 156 lag. 
Fråga från kommittén om pengar till 
avslutningen får positivt svar.  
Inkom med förslag. 

 Medlemskommittén:  Inget. 
 Tävlingskommittén:  Nytt avtal mellan klubben och bolaget ska  

behandlas i styrelsen inför nästa år. 
 

Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna. 
 
 
§ 9  Verksamhet, Medlemskommittén, Bidragsansvarig  
 
Ordföranden informerar om svårigheten att rekrytera intresserade personer till 
uppdrag i klubben. Inför årsmötet kommer avsägelser och i diskussioner med 
valberedningen ser man svårigheter att rekrytera nya personer. Man har försökt hitta 
personer, men inte lyckats. Situationen är allvarlig.  
Beslut: Ordföranden får i uppdrag att skriva kring detta för publicering i 
nyhetsbrevet med förhoppningen att få fram personer, som vill vara med. 
 
Medlemskommitté. 
Beslut:  
Styrelsen träffas den 10 oktober kl 17.30 och tar fram ett förslag på arbetsordning för 
medlemskommittén.  
Valberedningen får i uppdrag att rekrytera medlemmar till kommittén.  
En verksamhetskonferens anordnas i början av nästa år i samarbete med Per 
Lindroth, Svenska Golfförbundet. 
 
Bidragsansvarig – frågan måste lösas inför nästa år. 



 
 
§ 10 Övriga frågor  
 

 Inbjudningar från RF SISU – Idrottens dag 27 september. I Tomelilla deltar 
Kastanjeskolan. Ordföranden tar kontakt med anordnaren för mer 
information. 

 
 
§ 11  Sammanträdet avslutas  
 
Nästa sammanträde är den 14 oktober 18.00 i klubblokalen. 
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 
 
 
Dag som ovan  
Vid protokollet  
 
 
 
Ulla-Stina Lindberg  
Sekreterare  
 
 
Justeras:  
 
 
 
Kenth Bergström    Siv Jensen 
Ordförande 


